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Sitno, 30 grudnia 2013 roku 
 

ST.0043.VI.42.2013 
 

Protokół Nr XLII/2013 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 30 grudnia 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie, 

- w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2013-2018. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Palikot Piotr 

9. Pawlicha Bogdan 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Szajnoga Marek 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Mazurek Janusz 

2. Ostapińska Dorota 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, sołtysów i gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, Panią 

kierownik CK Agnieszkę Grzesiuk, Panią kierownik GBP Sitno Danutę 

Wrotniak oraz Dyrektora LODR w Końskowoli Pana Antoniego Skrabuchę, 

a także kierownika ZDR Sitno Pana Ryszarda Borowskiego i Panią Teresę Pac 

doradcę ZDR Sitno. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
20

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  

Następnie Pan Przewodniczący zaproponował, aby w pierwszej kolejności 

oddać głos przedstawicielom LODR-u. 

Kolejno Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku 

obrad. 

Ponieważ uwag nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.   

Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda, Leszek 

Kozak. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następnie Przewodniczący oddał głos Panu Dyrektorowi LODR 

Antoniemu Skrabucha. 
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Pan Skrabucha poinformował, że wystawa w Sitnie jest potrzebna i nie 

szuka dla niej żadnego innego miejsca. Jest to jedna z ważniejszych imprez, 

jakie organizuje Lubelski Ośrodek Doradztwa Rolniczego. Jeśli chodzi 

o ośrodek w Sitnie to ma on pozostać, tak samo, jak jedyne oprócz lubelskiego 

laboratorium do prób glebowych – wszystko to jest zapisane. 

Dalej Pan Skrabucha powiedział, że jedynym dylematem jest oczyszczalnia 

ścieków z działką 38ar, która obsługuje zarówno Ośrodek jak i wspólnotę 

mieszkaniową osiedla. Według Pana Skrabuchy nie należy to do ich zadań. 

Decyzja o świadczeniu usług oczyszczania ścieków przez Ośrodek na rzecz 

wspólnoty wygasła 20 kwietnia 2009 r. W związku tym faktem Pan Skrabucha 

zwrócił się z prośba do Gminy o nieodpłatne przejęcie tej oczyszczalni ścieków 

przez Gminę w ramach dobrej współpracy. 

Następnie Pan Skrabucha wyjaśnił, że roczne koszty utrzymania 

oczyszczalni wynoszą około 17-18 tys. zł, szczególnie są to koszty energii 

elektrycznej, ponieważ są to stare urządzenia. Natomiast wpływy od dostawców 

wynoszą około 11-12tys. zł, czyli różnica w granicach 6tys. zł, ale jakby Gmina 

przejęła to ta różnica by się zmniejszyła, dlatego że Ośrodek ma zamiar nadal 

korzystać z oczyszczalni. 

Kolejno Pan Skrabucha poinformował, że Ośrodek w Końskowoli stara się 

złożyć projekt do RPO na rozwój Lubelskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 

Projekt objąłby również rozwój Filii Ośrodka w Sitnie, jednak Marszałek 

Województwa Lubelskiego zasugerował najpierw pozbycie się oczyszczalni 

ścieków w Sitnie, co umożliwiłoby skupienie się na innych działaniach.  

Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że na pewno zechcemy pomóc jednak 

wiemy, że na oczyszczalnie jest nieaktualne zezwolenie wodno-prawne. Gdyby 

Państwo mogli jeszcze trochę poczekać, ponieważ mamy wykonaną 

dokumentację kanalizacji sanitarnych na odcinku Sitno-Stabrów-Jarosławiec do 

oczyszczalni w Zamościu. Gmina Posiada kolektor łączący miasto 

z Jarosławcem. Możemy odprowadzać każdą ilość ścieków i posiadamy 

wylewisko ścieków własne w Jarosławcu. W tym roku złożyliśmy projekt do 

PROW-u odnośnie budowy kolektora tłocznego z Sitna do Jarosławca. 

Stworzylibyśmy warunki, które umożliwiałyby podłączenie wszystkich 

budynków i części administracyjnej ODR-u. W związku z tym, że Gmina 

wykorzystała limit na środki z PROW-u na lata 2007-2013 w wysokości 

3mln 400tys.zł i zostało tylko 600tys. zł, dlatego też na chwile obecną 

zrezygnowano z projektu. Myślimy natomiast złożyć ten projekt w następnym 

okresie programowania. Próbowaliśmy również złożyć ten projekt do 

Ministerstwa Ochrony Środowiska w ramach Priorytetu I Gospodarka wodno-

ściekowa, jednak kryteria były za wysokie. Teraz albo czekamy na PROW 2014-

2020, albo wspólnie zrobić oczyszczalnie biologiczną, gdyby Ośrodek dołożył 

za energię elektryczną, za 1 rok. Wszystkim nam zależy, aby ten Ośrodek 

funkcjonował, żeby ten hotel w końcu był, żeby ta droga była właściwa, 

chodniki i inne. W tej chwili będziemy robić kawałek drogi asfaltowej 



4 

 

z inicjatywy sołectwa (od bramy wjazdowej w kierunku, gdzie jest 

stabilizacja)”. 

Dalej Pan Sekretarz stwierdził, że powinien tu dzisiaj być zarząd 

wspólnoty, który jest stroną. 

Podsumowując Pan Sekretarz powiedział, że trzeba będzie wspólnie się 

zastanowić nad tym tematem, włączyć wspólnotę, wykonać projekt, decyzję, 

pozwolenie wodno-prawne, raport o stanie środowiska i inne rzeczy. Nie mamy 

również pewności czy ktoś nie zgłosi sprzeciwu budowy oczyszczalni. 

Pan Borowiec zapytał,: „czy te koszty 17tys. zł za utrzymanie oczyszczalni 

to są koszty wraz z utrzymaniem pracowników do obsługi jej? Bo jeśli gmina by 

to przejęła to jeszcze musi 2 pracowników zatrudnić.” 

Pan Skrabucha powiedział, że nie ma tam ujętych kosztów obsługi, 

ponieważ według niego ta oczyszczalnia nie potrzebuje obsługi osobowej, być 

może na ½ etatu, ale nie więcej. 

Pan Ryszard Borowski stwierdził, że dzisiaj nikogo nie ma z wspólnoty, bo 

nie są zainteresowani, jednak gdyby Ośrodek zamknął oczyszczalnię to wszyscy 

byliby tu dzisiaj na sesji. 

Pan Pawlicha powiedział,: „(…) że wszyscy wiedzą doskonale, iż ta 

oczyszczalnia się do niczego nie nadaje, a na chwilę obecną Gmina nie ma 

pieniędzy na remont”. 

Pan Skrabucha odpowiedział, że rozumie to, jednak gdyby nastąpiła duża 

awaria oczyszczalni, która spowodowałby przestanie jej funkcjonowania to 

Ośrodek nie jest zobowiązany, aby zapewnić mieszkańcom wspólnoty odbiór 

nieczystości. W takiej sytuacji Ośrodek tworzy sobie oczyszczalnie biologiczną 

sami. 

Następnie Pan Skrabucha powiedział,: „(…) że przyjechał tutaj, aby 

wspólnie temat rozpocząć i pomyśleć, co do dalszych kroków dot. oczyszczalni 

ścieków. Natomiast, co do nowych środków z PROW-u to doskonale wiemy, że 

to nie 2 lata tylko może nawet 4 czy 5 lat. Chciałbym, żeby Państwo ten temat, 

który dzisiaj rozpoczęliśmy, sobie przemyśleli, podyskutowali i możemy się 

spotkać, a wtedy Państwo odpowiecie, czy Gmina przejmie oczyszczalnię z tą 

działką”.  

Pan Wójt gorąco podziękował za uczestnictwo w sesji Pana Dyrektora 

LODR Skrabuchy i powiedział, że jest to nasze wspólne zadanie, które musimy 

rozwiązać. 

Dalej Pan Wójt przedstawił sposoby rozwiązania kwestii oczyszczalni 

w Sitnie i na koniec zapytał,: jakie są zamiary i jaki jest zakres działań Ośrodka 

na rok 2014. 

Pan Skrabucha odpowiedział, że są do dyspozycji przez cały rok i służą 

pomocą. Dalej Pan Dyrektor powiedział, że od tematu oczyszczalni nie 

uciekniemy, ponieważ i tak będziemy musieli rozwiązać ten problem, dlatego 

też ma nadzieję, że najdalej w lutym spotkamy się i będziemy mieli zbliżone 

stanowiska w tej sprawie. 
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Następnie Pan Skrabucha poinformował, że w Końskowoli od 15 stycznia 

rusza ubojnia i przetwórnia bydła opasowego – dziennie 1000szt. 

Pan Przewodniczący podziękował za przybycie na sesję Panu Dyrektorowi 

LODR w Końskowoli 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XLII/233/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie. 

Pan Przewodniczący odczytał pozytywną opinię Ministra Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego w sprawie połączenia Biblioteki Publicznej w Sitnie 

z Centrum Kultury. 

Pan Wójt omówił zagadnienie i cel połączenia tych jednostek. 

Pan Sekretarz przedstawił procedurę połączenia tych instytucji i wyjaśnił, 

że zgodnie ze statutem do ww. uchwały Centrum Kultury z Biblioteką będzie 

mogło prowadzić Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach i Filię Biblioteczną 

w Stanisławce. Być może będzie możliwość wynajmowania pomieszczeń, tak 

żeby ta kultura również miała swoje własne środki. Centrum Kultury z 

Biblioteką ma powstać od 1 kwietnia br. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XLII/234/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

Pan Sekretarz omówił uchwałę i przedstawił lokalizację przystanków 

według załącznika graficznego do uchwały. Mówiąc, że Uchwała ta ma na celu 

wyznaczenie wstępnych przystanków i zatok, ponieważ jadąc przez Jarosławiec 

od strony północnej, są przystanki, natomiast z drugiej strony nawet nie ma 

znaków.  

Pan Sekretarz wyjaśnił, że według nowych przepisów przystanki nie mogą 

być naprzeciwko siebie tylko musi być przesunięcie w stosunku do przystanku 

po drugiej stronie, o co najmniej 100m. 
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Pan Wójt powiedział, że wiele pism było wysłanych w sprawie 

przystanków i zatok przystankowych, aż w końcu mamy pismo w sprawie 

wyznaczenia punktów przystankowych na odcinku Szopinek-Jarosławiec.  

Pan Szajnoga powiedział, żeby przy okazji zgłosić jeszcze dwa przejścia 

dla pieszych w Jarosławcu ( koło „młyna” i przy osiedlu). 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XLII/235/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

Zmiany w uchwale budżetowej omówiła Pani Skarbnik Gminy. 

Pan Borowiec zapytał o załącznik nr 4 do uchwały, którego nie ma 

w materiałach. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma, ponieważ być może będzie 

jeszcze jedna faktura z sołectwa w Czołkach. 

Pan Juszczak zapytał skąd wynika zmniejszenie wynagrodzeń 

w administracji i obsługi długu. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że były zaplanowane nagrody jubileuszowe, 

które można było zmniejszyć, natomiast, jeśli chodzi o obsługę długu to 

zakładaliśmy większe odsetki od długu, jednak spłaciliśmy wcześniej kredyt. 

Pan Skarbnik powiedziała, że aby pokryć oświatę na zero to trzeba jeszcze 

około 200tys.zł.  

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XLII/236/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2013r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2018. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała jest ściśle powiązana 

z poprzednią uchwałą. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Poruszając zagadnienia: 

1. Spółka wodna ( zostali wyłonieni przedstawiciele w poszczególnych 

miejscowościach); 

2. Drogownictwo; 

3. Chodniki; 

4. Gospodarcze ( odczyt wodomierzy, naprawa chodnika w Cześnikach przy 

kościele, przygotowanie do wykonania przepustu w Jarosławcu, transport 

podkładów kolejowych z Bortatycz, częściowy remont dróg gminnych, 

wycinka krzaków w Cześnikach, Rozdołach i Horyszowie, odśnieżanie); 

5. Inwestycje ( rozliczono projekt na wodociąg Sitno-Czołki-Kornelówka). 

 

Następnie Pan Wójt podsumował realizację budżetu w 2013 roku 

i inwestycji w następującym zakresie: 

- rozliczenia budynku, bo byłej szkole w Stanisławce; 

- budowy wodociągu Sitno-Czołki-Kornelówka; 

- poprawy przejezdności i budowy nowych odcinków dróg (wykonano 

odcinki w 12 miejscowościach na kwotę prawie 440tys. zł); 

- projektu GOPS pt. „Im więcej tym lepiej”; 

- bezpieczeństwa ( wykonano w 8 miejscowościach odcinki chodników o 

łącznej długości 1,5km na kwotę prawie 180tys.zł); 

- mienia ( mamy 3 place po punktach odbioru buraków w Karpiu, 

Jarosławcu i Sitnie; budowa Świetlicy w Horyszowie Nowa Kolonia; częściowy 

remont Ośrodka zdrowia w Sitnie; remont mieszkań w Stanisławce); 

- straży pożarnej (zakupiono samochód strażacki marki IVECO dla 

jednostki w Czołkach za kwotę 115tys.zł; zakupiono sprzęt i niezbędne 

akcesoria; wykonano częściowe remonty w remizach w: Jarosławcu Górnym, 

Czołkach, Rozdołach, Stabrowie); 

- wykorzystanie funduszu sołeckiego w poszczególnych sołectwach 

(remonty dróg, chodników, remiz, parkingów; wykonanie placu zabaw; zakup 

sprzętu AGD, mebli; doposażenie straży i szkoły); 

- oświaty ( wykonano modernizację kotłowni i sieci w szkole w Sitnie; 

wymiana pieca w szkole w Horyszowie Polskim; remonty w szkołach w Kolonii 

Sitno, Cześnikach, Kornelówce, Sitnie i Jarosławcu; urządzono Place zabaw 

przy szkole w Jarosławcu i Kolonii Sitno; zakupiono autobus marki Renault); 

- remontu budynku gminy ( wykonano częściowy remont budynku gminy, 

który objął wymianę c.o. i remont 3 pomieszczeń); 

- gospodarka komunalna ( organizacja zbiórki odpadów, zbiórki eternitu); 
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- kulturalnym ( mamy 14 Kół Gospodyń Wiejskich i 2 związki; organizacja 

dożynek, uroczystości, kiermaszów; udział w turniejach i przeglądach chóru 

„Wiarus” i „Kornelki”; występy Młodzieżowej Orkiestry Dętej; wydano 4 

numery „Wieści Gminne”; 

- działalności sportowej (Klub Potok, itp.);  

- pozyskania środków z LGD Ziemia Zamojska i z PROW-u;  

 

Dalej Pan Wójt przedstawił przyjęte już projekty na rok 2014, czyli: 

- adaptacja byłej zlewni mleka w Czołkach na świetlicę wiejską; 

- zagospodarowanie turystyczne terenu w Kornelówce; 

- utworzenie Muzeum w Cześnikach; 

- zakup umundurowania dla Orkiestry; 

- zakup stroi ludowych dla KGW w Kolonii Sitno; 

- jeśli chodzi o kolektory słoneczne to będzie wiadomo w połowie stycznia; 

 

Na koniec Pan Wójt podziękował wszystkim za współpracę w bieżącym 

roku 2013 miedzy innymi: Radnym, sołtysom, pracownikom urzędu, 

jednostkom, szkołom, KGW, itd. 

Pan Sekretarz podziękował Panu Wójtowi za to, że zauważył te wszystkie 

działania i poinformował, że były punkt skupu buraków w Karpiu w wyniku 

komunalizacji jest już naszą własnością i nie musimy już płacić za użytkowanie 

wieczyste. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że uchwała Nr XL/225/2013 Rady 

Gminy Sitno z dnia 14 listopada 2013r. w sprawie zmian w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego weszła już w życie – jeszcze w starym roku, 

co jest ogromnym sukcesem. 

Kolejno Pan Sekretarz przekazał Radnym i sołtysom następujące 

informacje i materiały: 

- zestawienie zbiorcze wniosków na rok 2014 od osób fizycznych na odbiór 

azbestu, 

- terminy odbioru śmieci, 

- o zbyciu gruntów rolnych w miejscowości Horyszów miedzy lasami 

w granicach 50ha (propozycja podziału działek nr 1000/1 i 1000/2), 

- o odliczeniu VAT-u, 

- o zasadach naliczania podatku rolnego, 

- projekt dodatkowej trasy MZK, 

- terminy sesji Rady i sołtysów, 

Informacje te stanowią załącznik do materiałów z sesji. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi, Panu Sekretarzowi 

i wszystkim za współpracę z Radą. 
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Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Borowiec poprosił o interwencję do Powiatu w sprawie wycinki 

krzaków przy drodze, ponieważ droga na Rozdoły znowu była nie przejezdna.  

Pan Pawlicha powiedział, że 15 grudnia miała być już ogłoszona lista 

wniosków przyjętych na solary. 

Pan Wójt wyjaśnił, że Urząd Marszałkowski zapowiedział, że do 10 

stycznia ma już być informacja pewna. 

Pan Jerzy Mazurek poinformował, że połowę Karpia dalej nie świeci, 

pomimo iż zgłaszał to już. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że powstała dodatkowa stacja – Karp 3, 

a w związku z tym zmienił się właściciel przesyłu energii. W dniu jutrzejszym 

z firmą Amber energia jedziemy do Zakładu Energetycznego celem podpisania 

umowy.  

Następnie Pani Teresa Pac poinformowała o terminach kursów 

chemizacyjnych. 

Pan Pawlicha zapytał, czy nie można robić kursów po wioskach. 

Pani Pac odpowiedziała, że nie wie jeszcze, bo już ma ustalone terminy 

i wszystko już rozplanowała. 

Pan Pawlicha jeszcze raz zaapelował o przeprowadzenie szkolenia 

w Cześnikach – jest miejsce w szkole. 

Pan Monastyrski zapytał,: kiedy otrzymają prowizję? 

Pan Wójt odpowiedział, że najprawdopodobniej w miesiącu styczniu będą 

wypłacone zaległe pieniądze. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał postanowienie o odmowie 

wszczęcia śledztwa przez Prokuraturę Rejonową w Zamościu w sprawie 

nadużycia uprawnień przez Wójta Gminy Sitno oraz Sekretarza Gminy Sitno 

polegającego na przekazaniu do prowadzenia Stowarzyszeniu Rozwoju 

i Promocji Gminy Sitno i Okolic Szkół Podstawowych w Kornelówce, 

Horyszowie Polskim, Kolonii Sitno i Cześnikach, co skutkowało wyrządzeniem 

szkody majątkowej w wielkich rozmiarach w kwocie 3.699.821,22zł w mieniu 

Gminy Sitno (kopia pisma stanowi załącznik do dokumentów z sesji). 

Pan Sekretarz odniósł się do pisma mówiąc, że mamy obraz, jakich mamy 

mieszkańców. 

Pan Wójt dodał, że niektórzy nie doceniają tylko jeszcze dokładają, jednak 

należy iść zgodnie z drogą prawną, zgodnie z zasadami, zgodnie z wymogami. 

 

Następnie Pan Wójt złożył wszystkim najlepsze życzenia na Nowy Rok 

2014.  
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Kolejno Pan Przewodniczący poinformował, że o rozstrzygnięciu 

nadzorczym Wojewody Lubelskiego stwierdzającym nieważność uchwały nr 

XL/226/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 14 listopada 2013r. w sprawie zmian 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego.   

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Sprawy różne zostały zrealizowane wraz z interpelacjami i zapytaniami 

Radnych. 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XLII/2013 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 10 głosach za i 3 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 


